Vedenie STU

12. 06. 2019

**Návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora 1/2018-SR**

**Školné a poplatky spojené so štúdiom**

**na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave**

**na akademický rok 2019/2020**

Predkladá: **doc. Ing. Monika Bakošová, PhD.**

prorektorka

Vypracoval: **doc. Ing. Monika Bakošová, PhD.**

prorektorka

**Mgr. Marianna Michelková**

ÚVaSŠ

Zdôvodnenie: v zmysle § 92 ods. 6 zákona 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade s článkom 9 ods. 2 smernice rektora číslo 1/2018-SR zo dňa 06. 09. 2018 Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2019/2020. Podrobnejšie zdôvodnenie je uvedené ďalej. Materiál bol prerokovaný na porade prorektorky a prodekanov pre vzdelávanie dňa 10. 06. 2019.

Návrh uznesenia: Vedenie STU schválilo materiál: „Návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora 1/2018-SR Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2019/2020“ a odporúča materiál predložiť na zasadnutie Kolégia rektora STU

1. bez pripomienok
2. s pripomienkami

# Zdôvodnenie

Predkladaný návrh zmien smernice rektora číslo 1/2018-SR zo dňa 06. 09. 2018 Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2019/2020 (ďalej len „smernica rektora“), ktoré budú súčasťou jej dodatku číslo 1, je koncipovaný v súlade s § 92 ods. 3 v spojení s ods. 6 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 270/2018, ktoré nadobudnú účinnosť od 01. 09. 2019 a v súlade s článkom 9 ods. 2 smernice rektora.

Zmeny smernice rektora súvisia:

* so zosúladením smernice rektora so zákonom č. 270/2018 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony; predmetná právna úprava mení podmienky vzniku povinnosti uhradiť školné z dôvodu prekročenia štandardnej dĺžky štúdia študijného programu, v prípade absolvovania akademickej mobility a v prípade poskytovania sociálneho štipendia, ide o úpravu článku 2 bodu 5 smernice rektora,
* s úpravou podmienok pre zníženie alebo odpustenie školného, ide o doplnenie nového bodu 9 v článku 5 smernice rektora,
* s vypustením študijných programov, ktoré sa už nebudú uskutočňovať na SvF, FEI, FCHPT a FIIT, ide o aktualizáciu prílohy č. 1 smernice rektora tabuľky č. 1.1., 3.1., 3.2., 3.4., 4.1., 7.3. a 7.4.,
* s doplnením nových študijných programov, ktoré sa budú uskutočňovať na FIIT, ide o aktualizáciu prílohy č. 1 smernice rektora tabuľky č. 7.1.

Rektor spolu s dodatkom číslo 1 k smernici rektora vydá aj jej úplné znenie v súlade s článkom 10 bod 3 smernice rektora číslo 4/2013-SR zo dňa 03. 10. 2013 Pravidlá vydávania interných predpisov Slovenskej technickej univerzity v Bratislave.

**Úplné znenie**

**smernica rektora**

číslo 1/2018-SR

zo dňa

**Školné a poplatky spojené so štúdiom**

**na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2019/2020**

**v znení dodatku číslo 1**

Dátum: xx. yy. 2019

# Obsah

**Obsah**

[Článok 1 Základné ustanovenia 5](#_Toc493592060)

[Článok 2 Školné v dennej forme štúdia 7](#_Toc493592061)

[Článok 3 Školné v externej forme štúdia 8](#_Toc493592062)

[Článok 4 Forma platenia a splatnosť školného 8](#_Toc493592063)

[Článok 5 Zníženie, odpustenie alebo odloženie termínu splatnosti školného rektorom 9](#_Toc493592064)

[Článok 6 Poplatky  za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania 12](#_Toc493592065)

[Článok 7 Poplatky spojené so štúdiom 12](#_Toc493592066)

[Článok 8 Prechodné ustanovenia 15](#_Toc493592067)

[Článok 9 Záverečné ustanovenia 15](#_Toc493592068)

[Príloha číslo 1 17](#_Toc493592069)

[**1.** **Stavebná fakulta STU** 18](#_Toc493592070)

[1.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Stavebnou fakultou STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 18](#_Toc493592071)

[1.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Stavebnou fakultou STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 19](#_Toc493592072)

[1.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Stavebnou fakultou STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 19](#_Toc493592073)

[1.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Stavebnou fakultou STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 20](#_Toc493592074)

[**2.** **Strojnícka fakulta STU** 21](#_Toc493592075)

[2.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Strojníckou fakultou STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 21](#_Toc493592076)

[2.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Strojníckou fakultou STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 22](#_Toc493592077)

[2.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Strojníckou fakultou STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 22](#_Toc493592078)

[2.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Strojníckou fakultou STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 23](#_Toc493592079)

[**3.** **Fakulta elektrotechniky a informatiky STU** 24](#_Toc493592080)

[3.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou elektrotechniky a informatiky STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 24](#_Toc493592081)

[3.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované cudzom jazyku Fakultou elektrotechniky a informatiky STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 25](#_Toc493592082)

[3.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou elektrotechniky a informatiky STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 25](#_Toc493592083)

[3.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou elektrotechniky a informatiky STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 26](#_Toc493592084)

[**4.** **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie STU** 27](#_Toc493592085)

[4.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 27](#_Toc493592086)

[4.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované cudzom jazyku Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 29](#_Toc493592087)

[4.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 30](#_Toc493592088)

[4.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 30](#_Toc493592089)

[**5.** **Fakulta architektúry STU** 32](#_Toc493592090)

[5.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou architektúry STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 32](#_Toc493592091)

[5.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované cudzom jazyku Fakultou architektúry STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 32](#_Toc493592092)

[5.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou architektúry STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 32](#_Toc493592093)

[5.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou architektúry STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 33](#_Toc493592094)

[**6.** **Materiálovotechnologická fakulta STU** 34](#_Toc493592095)

[6.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Materiálovotechnologickou fakultou STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 34](#_Toc493592096)

[6.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované cudzom jazyku Materiálovotechnologickou fakultou STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 35](#_Toc493592097)

[6.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Materiálovotechnologickou fakultou STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 35](#_Toc493592098)

[6.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Materiálovotechnologickou fakultou STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 36](#_Toc493592099)

[**7.** **Fakulta informatiky a informačných technológií STU** 37](#_Toc493592100)

[7.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou informatiky a informačných technológií STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 37](#_Toc493592101)

[7.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované cudzom jazyku Fakultou informatiky a informačných technológií STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 37](#_Toc493592102)

[7.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou informatiky a informačných technológií STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 38](#_Toc493592103)

[7.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou informatiky a informačných technológií STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 38](#_Toc493592104)

[**8.** **Ústav manažmentu STU** 39](#_Toc493592105)

[8.1. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Ústavom manažmentu STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa článku 2 bod (3) a (5) tejto smernice 39](#_Toc493592106)

[8.2. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované cudzom jazyku Ústavom manažmentu STU podľa článku 2 bod (8) a (9) tejto smernice 39](#_Toc493592107)

[8.3. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Ústavom manažmentu STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa článku 3 bod (3) tejto smernice 39](#_Toc493592108)

[8.4. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Ústavom manažmentu STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa článku 3 bod (4) tejto smernice 39](#_Toc493592109)

[Príloha číslo 2 40](#_Toc493592110)

**Slovenská technická univerzita v Bratislave, Vazovova 5, Bratislava**

Rektor Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v súlade s článkom 10 bod 3 smernice rektora číslo 4/2013-SR zo dňa 03. 10. 2013 Pravidlá vydávania interných predpisov Slovenskej technickej univerzity v Bratislave

**v y d á v a**

nasledovné

**ÚPLNÉ ZNENIE**

smernice rektora číslo 1/2018-SR zo dňa 06. 09. 2018

**Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave**

**na akademický rok 2019/2020**

v znení dodatku číslo 1 zo dňa xx. yy. 2019:

V Bratislave 06. 09. 2018

Číslo 1/2018 - SR

Rektor Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (ďalej len „STU“ alebo „univerzita“) v súlade s § 92 ods. 3 a ods. 15 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon“) a v súlade s článkom 23 bod 11 a 14 Štatútu STU v platnom znení

**v y d á v a**

smernicu rektora, ktorou určuje

**Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave**

**na akademický rok 2019/2020**

pre študijné programy zabezpečované fakultami STU a Ústavom manažmentu STU (ďalej len „smernica“). Školné a poplatky spojené so štúdiom sú v prípade fakúlt STU určené na základe návrhu príslušného dekana fakulty a v prípade Ústavu manažmentu STU na základe návrhu riaditeľa Ústavu manažmentu STU.

# Článok 1 Základné ustanovenia

1. Štúdium študijných programov prvého, druhého a tretieho stupňa sa uskutočňuje na fakulte, ak ho odborne aj organizačne zabezpečuje fakulta; v ostatných prípadoch sa študijný program uskutočňuje na univerzite (Ústave manažmentu STU). Ak v konkrétnom ustanovení tejto smernice nie je ustanovené inak, tam, kde je uvedené „fakulta“, rozumie sa tým aj univerzita (Ústav manažmentu STU) a tam, kde je uvedené „dekan“, rozumie sa tým v súvislosti s univerzitou (Ústavom manažmentu STU) „rektor“; všetky slovné spojenia sú v príslušnom vzťahu k významu dotknutého ustanovenia, pokiaľ to povahe daného ustanovenia neodporuje.
2. Základom na určenie školného a poplatkov spojených so štúdiom na univerzite a jej fakultách je 10 % z priemernej sumy pripadajúcej na jedného študenta denného štúdia z celkových bežných výdavkov poskytnutých Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „ministerstvo“) verejným vysokým školám zo štátneho rozpočtu v rámci rozpisu schváleného rozpočtu v predchádzajúcom kalendárnom roku. Základ sa zaokrúhľuje na celých päť eur nadol[[1]](#footnote-1).
3. Základ podľa bodu (2) tohto článku stanovený ministerstvom na akademický rok 2019/2020 predstavuje sumu **470 Eur**.
4. Ročné školné sa vzťahuje na akademický rok.
5. Ročné školné v študijných programoch v **dennej forme** štúdia nesmie prekročiť päťnásobok základu podľa bodu (2) tohto článku. Obmedzenie výšky školného sa nevzťahuje na školné v študijných programoch v  dennej forme štúdia v inom ako štátnom jazyku podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bodu (8) a (9) tejto smernice.
6. Ročné školné v študijných programoch v **externej forme** štúdia nesmie prekročiť súčin sumy maximálneho ročného školného, ktorú na príslušný akademický rok ustanovuje ministerstvo opatrením [[článok 3](#_Článok_3_Školné) bod (1) tejto smernice], a koeficientu, ktorý je vyjadrený ako podiel počtu kreditov, ktorého dosiahnutie je podmienkou riadneho skončenia štúdia príslušného študijného programu, a súčinu štandardnej dĺžky štúdia príslušného študijného programu a čísla 60[[2]](#footnote-2). Maximálne ročné školné v študijných programoch v externej forme štúdia je odvodené od dotácie na uskutočňovanie akreditovaných študijných programov[[3]](#footnote-3).
7. Na účely tejto smernice sa:
   1. prvé tri roky štúdia v študijných programoch podľa § 53 ods. 3 zákona (spojený prvý a druhý stupeň štúdia) považujú za študijné programy prvého stupňa a štvrtý a ďalšie roky štúdia v študijnom programe podľa § 53 ods. 3 zákona za štúdium v študijnom programe druhého stupňa tak, že štvrtý rok štúdia v študijnom programe podľa § 53 ods. 3 zákona sa považuje za prvý rok štúdia v študijnom programe druhého stupňa a ďalšie roky primerane[[4]](#footnote-4),
   2. bakalársky druh štúdia podľa predchádzajúcich predpisov považuje za štúdium študijného programu prvého stupňa, magisterský druh štúdia, inžiniersky druh štúdia a doktorský druh štúdia podľa predchádzajúcich predpisov za štúdium študijného programu podľa § 53 ods. 3 zákona. Ak študent pokračoval v inžinierskom druhu štúdia alebo v magisterskom druhu štúdia po predchádzajúcom absolvovaní bakalárskeho štúdia podľa predchádzajúcich predpisov, považuje sa toto jeho nadväzujúce štúdium za štúdium študijného programu druhého stupňa. Ustanovená dĺžka štúdia podľa predchádzajúcich predpisov sa považuje za štandardnú dĺžku štúdia podľa platného znenia zákona[[5]](#footnote-5),
   3. študent, ktorému bolo vydané osvedčenie Slováka žijúceho v zahraničí podľa osobitného predpisu[[6]](#footnote-6) považuje za občana Slovenskej republiky.
8. Študijným programom uskutočňovaným v štátnom jazyku sa rozumie študijný program, ktorý je uskutočňovaný v slovenskom jazyku alebo v kombinácii slovenského jazyka a anglického jazyka, to znamená, že študijný program (ako celok) sa neuskutočňuje výlučne v inom ako štátnom jazyku.
9. Členským štátom sa rozumie členský štát Európskej únie, alebo štát, ktorý je zmluvnou stranou Dohody o Európskom hospodárskom priestore a Švajčiarska konfederácia.
10. Ak ide o študentov študujúcich v rámci medzištátnych zmlúv, školné a poplatky spojené so štúdiom sa riadia ustanoveniami týchto medzištátnych zmlúv[[7]](#footnote-7).
11. Na ustanovenia tejto smernice upravujúce spôsob doručovania sa vzťahujú ustanovenia zákona č. 305/2013 Z. z. o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti orgánov verejnej moci a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o e-Governmente) v znení neskorších predpisov upravujúce elektronickú úradnú komunikáciu.

# Článok 2 Školné v dennej forme štúdia

1. Ročné školné v dennej forme štúdia na akademický rok 2019/2020 v zmysle [článku 1](#_Článok_1_Základné) bod (4) tejto smernice nesmie prekročiť sumu **2 350 Eur.**
2. Študent v dennej forme štúdia je povinný uhradiť fakulte ročné školné, ak mu vznikne táto povinnosť podľa bodu (3), (5), (8) alebo (9) tohto článku.
3. Študent, ktorý **študuje** **súbežne** v jednom akademickom roku dva alebo viac študijných programov poskytovaných verejnou vysokou školou alebo štátnou vysokou školou so sídlom na území Slovenskej republiky (ďalej tiež „vysoká škola“) v tom istom stupni, je povinný uhradiť ročné školné v druhom a ďalšom študijnom programe za štúdium v  akademickom roku 2019/2020. Študent, ktorý sa opätovne zapíše na štúdium ďalšieho študijného programu v príslušnom stupni po prerušení, je povinný uhradiť vysokej škole pomernú časť z ročného školného v závislosti od počtu kalendárnych mesiacov zostávajúcich do konca akademického roka 2019/2020 po jeho opätovnom zapísaní[[8]](#footnote-8).
4. Študent podľa bodu (3) tohto článku má právo rozhodnúť sa, v ktorom študijnom programe bude v akademickom roku 2019/2020 študovať bezplatne, ak má na bezplatné vysokoškolské štúdium nárok[[9]](#footnote-9). Toto rozhodnutie je povinný písomne oznámiť študijnému oddeleniu fakulty, na ktorej je zapísaný, a to najneskôr v termíne **do 30. septembra 2019[[10]](#footnote-10)**.
5. Študent, ktorý **študuje** študijný program poskytovaný fakultou **dlhšie, ako je jeho štandardná dĺžka štúdia**, je povinný uhradiť fakulte ročné školné za každý ďalší rok štúdia; ak študijný program študuje dlhšie, ako je jeho štandardná dĺžka štúdia, z dôvodu účasti na akademickej mobilite v rámci výmenného programu pri dodržaní podmienok tohto výmenného programu alebo ak mu v poslednom roku štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia príslušného študijného programu bolo poskytované sociálne štipendium, povinnosť uhradiť školné nevzniká v najbližšom roku štúdia, ktorý nasleduje po prekročení štandardnej dĺžky štúdia. V celkovej dobe štúdia sa zohľadňuje doba, počas ktorej bol študent zapísaný na vysokej škole v niektorom zo študijných programov príslušného stupňa vysokoškolského vzdelávania; ak bol študent v jednom akademickom roku súbežne zapísaný na štúdium viacerých študijných programov, do celkovej doby štúdia sa mu započítava len jeden rok. Doba, počas ktorej bol študent zapísaný na štúdium študijného programu v príslušnom akademickom roku, sa na účely tohto bodu zaokrúhľuje na celý akademický rok.[[11]](#footnote-11)
6. V celkovej dobe štúdia podľa bodu (5) tohto článku sa nezohľadňuje doba, počas ktorej bol študent zapísaný na štúdium na vysokej škole v študijnom programe, v ktorom uhrádzal školné.
7. Ak občan študoval v tom istom stupni vysokoškolského štúdia súbežne vo viacerých študijných programoch v jednom akademickom roku alebo v jeho časti, zohľadní sa mu v celkovej dobe štúdia na účely bodu (5) tohto článku štúdium v každom študijnom programe pred 1. septembrom 2008 osobitne, ak študoval v niektorom zo študijných programov len časť akademického roka, na účely bodu (5) tohto článku sa táto doba zaokrúhľuje na celý akademický rok[[12]](#footnote-12).
8. Študent, ktorý **je občanom členského štátu alebo má trvalý pobyt v členskom štáte,** a študuje študijný program v dennej forme štúdia je povinný v každom akademickom roku uhrádzať ročné školné, ak sa študijný program (ako celok) **uskutočňuje výlučne v inom ako štátnom jazyku** **(ďalej len „cudzí jazyk“)**. Povinnosť uhradiť školné vznikne, len ak niektorá vysoká škola v akademickom roku, kedy začal študovať tento študijný program, prijímala na štúdium v tom istom študijnom odbore a stupni v študijnom programe, ktorý sa uskutočňuje aj v štátnom jazyku[[13]](#footnote-13).
9. Študent, ktorý **nie je občanom členského štátu, ani nemá trvalý pobyt v členskom štáte** a študuje študijný program v dennej forme štúdia je povinný v každom akademickom roku uhrádzať ročné školné, ak sa študijný program (ako celok) **uskutočňuje výlučne v cudzom jazyku**13.
10. Ročné školné na akademický rok 2019/2020 v dennej forme štúdia v študijných programoch uskutočňovaných na jednotlivých fakultách a na univerzite (Ústav manažmentu STU) sú uvedené v **[prílohe č. 1](#_Príloha_číslo_1)** tejto smernice.

# Článok 3 Školné v externej forme štúdia

1. Opatrenie ministerstva, ktorým sa ustanovuje suma maximálneho ročného školného na príslušný akademický rok pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované na verejných vysokých školách a štátnych vysokých je zverejnené na webovej stránke:

<http://www.minedu.sk/opatrenia/>.

1. Študent v externej forme štúdia je povinný uhrádzať ročné školné v každom roku štúdia[[14]](#footnote-14).
2. Študent v externej forme štúdia uhrádza každý rok **počas štandardnej dĺžky** štúdia študijného programu výšku školného **určenú smernicou na akademický rok, v ktorom jeho štúdium začalo**[[15]](#footnote-15). Ustanovenie prvej vety sa vzťahuje na študenta v externej forme štúdia, ktorý bol na štúdium prijatý v príslušnom akademickom roku a tiež na študenta, ktorého štúdium daného študijného programu začalo v príslušnom akademickom roku z dôvodu zmeny študijného programu. Fakulta môže zverejnené školné v priebehu štúdia znížiť.
3. Študent v externej forme štúdia **po prekročení štandardnej dĺžky štúdia** je povinný uhradiť školné vo výške určenej pre daný študijný program na príslušný akademický rok15.
4. Ročné školné v externej forme štúdia v študijných programoch uskutočňovaných na jednotlivých fakultách a na univerzite (Ústav manažmentu STU) je uvedené v **[prílohe č. 1](#_Príloha_číslo_1)** tejto smernice.

# Článok 4 Forma platenia a splatnosť školného

1. Na konanie a rozhodovanie o povinnosti uhradiť školné sa nevzťahuje zákon č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny poriadok) v znení neskorších predpisov.
2. Študent je povinný v zmysle platného Študijného poriadku STU pravdivo uviesť skutočnosti rozhodujúce na určenie školného formou čestného vyhlásenia, ktoré študent odovzdá pri prvom zápise na štúdium a pri každom zápise do ďalšej časti študijného programu, a to príslušnému študijnému oddeleniu.
3. Po zápise je fakulta povinná vydať študentovi písomné rozhodnutie o výške ročného školného (ďalej len „rozhodnutie o povinnosti uhradiť školné“). Rozhodnutie o povinnosti uhradiť školné musí obsahovať výrok, v ktorom bude uvedená výška školného a termín splatnosti školného, odôvodnenie povinnosti uhradiť školné a poučenie o možnosti podať žiadosť o zníženie, odpustenie alebo odloženie termínu splatnosti (ďalej tiež „žiadosť“). Rozhodnutie o povinnosti uhradiť školné sa musí doručiť študentovi do vlastných rúk.
4. Študent je povinný uhradiť školné najneskôr **do 10 pracovných dní** odo dňa doručenia rozhodnutia o povinnosti uhradiť školné[[16]](#footnote-16).
5. V odôvodnených prípadoch študent môže podať písomnú žiadosť podľa bodu (3) tohto článku rektorovi, pričom podanie žiadosti nemá odkladný účinok na právoplatnosť a vykonateľnosť rozhodnutia o povinnosti uhradiť školné. Žiadosť študent vyplní cez Akademický informačný systém (ďalej len „AIS”), vytlačí, vlastnoručne podpíše a doručí na príslušné študijné oddelenie, prípadne pošle poštou na adresu príslušného študijného oddelenia, a to najneskôr v lehote **10 pracovných dní** odo dňa doručenia rozhodnutia o povinnosti uhradiť školné. Pri žiadostiach zaslaných poštou je rozhodujúci dátum podania označený poštovým úradom na obálke; to znamená, tento dátum nesmie byť neskôr ako desiaty pracovný deň odo dňa doručenia rozhodnutia o povinnosti uhradiť školné. Študijné oddelenie odstúpi hromadne žiadosti študentov rektorovi spolu so stanoviskami dekana fakulty/riaditeľa Ústavu manažmentu STU k jednotlivým žiadostiam.
6. V zmysle § 92 ods. 18 zákona rektor môže školné a poplatky spojené so štúdiom znížiť, odpustiť alebo odložiť termíny ich splatnosti s prihliadnutím na študijné výsledky, sociálnu a zdravotnú situáciu študenta alebo na iné skutočnosti hodné osobitného zreteľa podľa zásad uvedených v čl. 23 Štatútu STU a v prípadoch uvedených v [článku 5](#_Článok_5_Zníženie,) tejto smernice.
7. Rozhodnutie vo veci podľa bodu (6) tohto článku rektor vydá do 30 dní od doručenia žiadostí rektorovi prostredníctvom príslušných študijných oddelení STU.
8. Na žiadosti podané podľa bodu (3) tohto článku, avšak doručené po márnom uplynutí lehoty na jej podanie podľa bodu (5) tohto článku, sa nebude prihliadať.
9. Konanie študenta, ktorý odmietol poskytnúť informácie a skutočnosti rozhodujúce na určenie úhrady školného a poplatkov spojených so štúdiom alebo uviedol nepravdivé alebo neúplné informácie alebo neuhradil školné a poplatky spojené so štúdiom riadne a včas, je disciplinárnym priestupkom v súlade s platným Disciplinárnym poriadkom STU pre študentov. STU neuhradené pohľadávky školného vymáha súdnou cestou[[17]](#footnote-17).

# Článok 5 Zníženie, odpustenie alebo odloženie termínu splatnosti školného rektorom

1. Rektor **nepovoľuje odloženie** termínu splatnosti školného.
2. Ak ďalej nie je ustanovené inak rektor **nepovoľuje** **zníženie** alebo **odpustenie** školného v prípade povinnosti uhradiť školné **z dôvodu súbežného štúdia** [[článok 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) tejto smernice], **štúdia v dennej forme v cudzom jazyku** [[článok 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice] a **externého štúdia** [[článok 3](#_Článok_3_Školné) tejto smernice].
3. Rektor môže **znížiť** školné **z dôvodu prekročenia štandardnej dĺžky štúdia** [[článok 2](#_Článok_2_Školné) bod (5) tejto smernice] v nasledujúcich prípadoch a v nasledujúcom rozsahu:
4. Sociálna a zdravotná situácia študenta:
5. ak je študent polosirota za podmienky, že mu trvá nárok na výplatu sirotského dôchodku; v takom prípade je možné **znížiť školné na 50%**,
6. ak študenta v akademickom roku predchádzajúcom akademickému roku, v ktorom vznikla povinnosť uhradiť školné, postihla nepredvídateľná životná udalosť, ktorá mu neumožňuje uhradiť školné v plnej výške (napr. živelná pohroma); v takom prípade je možné **znížiť školné na 50%**,
7. ak bol študent/ka v akademickom roku predchádzajúcom akademickému roku, v ktorom vznikla povinnosť uhradiť školné, na materskej dovolenke, ktorá bola dôvodom prekročenia štandardnej dĺžky štúdia príslušného študijného programu; v takom prípade je možné **znížiť školné na 50%**,
8. ak mal študent závažné zhoršenie zdravotného stavu, ktoré malo vplyv na plnenie jeho študijných povinností (práceneschopnosť dlhšia ako 1 mesiac) v akademickom roku predchádzajúcom akademickému roku, v ktorom vznikla povinnosť uhradiť školné, pričom toto bolo dôvodom prekročenia štandardnej dĺžky štúdia príslušného študijného programu; v takom prípade je možné **znížiť školné na 50%**.
9. Iné skutočnosti:
   * 1. ak študentovi zostane absolvovať v príslušnom akademickom roku len jeden predmet; v takom prípade je možné **znížiť školné na 25%,**
     2. ak študentovi zostane absolvovať v príslušnom akademickom roku dva alebo tri predmety; v takom prípade je možné **znížiť školné na 75%,**
     3. ak študent dosiahol v akademickom roku predchádzajúcom akademickému roku, v ktorom mu vznikla povinnosť uhradiť školné, vážený študijný priemer (ďalej len „VŠP“) najviac 1,5 a zároveň bol v tomto akademickom roku významným športovcom (reprezentant Slovenskej republiky na majstrovstvách sveta alebo Európy, olympijských hrách, svetovej univerziáde); v takom prípade je možné **znížiť školné na 50%**,
     4. ak sa študent v príslušnom v akademickom roku opätovne zapíše na štúdium po prerušení a vznikne mu povinnosť uhradiť školné, je možné **znížiť školné na pomernú časť** **z ročného školného v závislosti od počtu kalendárnych mesiacov zostávajúcich do konca príslušného akademického roka po jeho opätovnom zapísaní.**
10. Dôvody na zníženie školného uvedené v bode (3) tohto článku sa nemôžu navzájom kumulovať. Rektor zohľadní vždy len najvážnejší z dôvodov uvádzaných v žiadosti študenta.
11. Rektor môže **odpustiť** školné **z dôvodu prekročenia štandardnej dĺžky štúdia** [[článok 2](#_Článok_2_Školné) bod (5) tejto smernice] v nasledujúcich prípadoch
    1. Sociálna a zdravotná situácia študenta:
       1. ak je študent sirota, za podmienky, že mu trvá nárok na výplatu sirotského dôchodku,
       2. ak ide o študenta so špecifickými potrebami podľa § 100 ods. 2 zákona, ktorého prekročenie štandardnej dĺžky štúdia je spôsobené jeho zdravotným postihnutím,
       3. ak ide o študenta, ktorý študuje v rámci rozvojovej spolupráce podľa osobitného predpisu[[18]](#footnote-18).
    2. Iné skutočnosti:
    3. ak študent prekročil štandardnú dĺžku štúdia z dôvodu absolvovania schváleného zahraničného študijného pobytu (schválenej akademickej mobility), počas ktorej získal najmenej 20 kreditov za semester,
    4. ak študent prekročil štandardnú dĺžku štúdia z dôvodu zmeny študijného programu v dôsledku skončenia akreditácie pôvodného študijného programu na STU,
    5. ak študent dosiahol v akademickom roku predchádzajúcom akademickému roku, v ktorom vznikla povinnosť uhradiť školné, VŠP najviac 1,2 a  zároveň bol v tomto roku významným športovcom (reprezentant Slovenskej republiky na majstrovstvách sveta alebo Európy, olympijských hrách, svetovej univerziáde),
    6. ak študent študijného programu tretieho stupňa má splnené všetky podmienky pre skončenie štúdia okrem obhajoby dizertačnej práce, pričom odovzdal dizertačnú prácu počas štandardnej dĺžky štúdia študijného programu,
    7. ak študentovi študijného programu tretieho stupňa je zároveň vyplácané štipendium v zmysle § 54 ods. 18 zákona; v takomto prípade je možné študentovi odpustiť školné v pomernej časti ročného školného v závislosti od doby poberania štipendia v zmysle § 54 ods. 18 zákona,
    8. ak študent, ktorému vznikla povinnosť uhradiť školné, zanechá štúdium do jedného mesiaca od začiatku príslušného akademického roka.
12. Rektor môže odpustiť školné študentovi, ktorému vznikla povinnosť uhradiť školné za štúdium v cudzom jazyku v zmysle [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) alebo (9) tejto smernice a zároveň tomuto študentovi bolo v príslušnom akademickom roku priznané mimoriadne štipendium na podporu zahraničných študentov v zmysle platného Štipendijného poriadku STU.
13. Rektor môže odpustiť alebo znížiť školné, ak to vyplýva z dohody o výmene študentov medzi STU a inou vysokou školou, prípadne inou organizáciou; v takom prípade je možné školné odpustiť alebo znížiť na výšku určenú v príslušnej dohode.
14. Rektor môže odpustiť alebo znížiť školné študentovi, ktorý zmenil študijný program v rámci STU a na pôvodnom študijnom programe študentovi v akad. roku 2019/2020 vznikla povinnosť uhradiť školné (ďalej len „pôvodná povinnosť uhradiť školné“). Školné v zmysle tohto bodu môže byť odpustené alebo znížené len tomu študentovi, ktorý si pôvodnú povinnosť uhradiť školné splnil (vrátane rozhodnutia o znížení školného podľa tohto článku) a tiež tomu študentovi, ktorému rektor pôvodnú povinnosť uhradiť školné odpustil postupom podľa tohto článku.
15. Rektor môže odpustiť školné, ktoré študentovi vzniklo z dôvodu prekročenie štandardnej dĺžky štúdia, ak študent zmenil študijný program v rámci STU a na pôvodnom študijnom programe študentovi v akad. roku 2019/2020 nevzniká povinnosť uhradiť školné podľa článku 2 bod 5 tejto smernice z dôvodu účasti na akademickej mobilite v rámci výmenného programu pri dodržaní podmienok tohto výmenného programu alebo z dôvodu poskytovania sociálneho štipendia v poslednom roku štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pôvodného študijného programu.
16. Rektor môže odpustiť alebo znížiť školné aj na základe iných skutočností hodných osobitného zreteľa.
17. Študent si môže v žiadosti uplatniť len jeden dôvod (t. j. žiadosť o zníženie, žiadosť o odpustenie alebo žiadosť o odloženie termínu splatnosti školného). Pričom rektor rozhoduje len o dôvode uvedenom v žiadosti. Tým nie je dotknuté ustanovenie bodu (4) tohto článku.
18. K žiadosti o zníženie a odpustenie školného je potrebné doložiť dokumenty, ktorými študent preukáže hodnoverným spôsobom dôvod pre jej podanie, pričom ide najmä o:
    1. potvrdenie o schválení mobility,
    2. potvrdenie o reprezentácii na majstrovstvách sveta alebo majstrovstvách Európy alebo olympijských hrách alebo svetovej univerziáde,
    3. doklad preukazujúci skutočnosť, že ide o študenta so špecifickými potrebami v zmysle § 100 ods. 3 zákona, spolu s vyjadrením príslušného koordinátora  
       pre študentov so špecifickými potrebami,
    4. lekárske potvrdenie od odborného lekára preukazujúce vážne a dlhodobé zdravotné problémy,
    5. kópia rodného listu dieťaťa pri čerpaní materskej dovolenky,
    6. doklad o trvaní nároku na výplatu sirotského dôchodku,
    7. relevantný doklad, že nastala situácia (nepredvídateľná životná udalosť) v zmysle bodu (3) písm. a) podbod 2 tohto článku,
    8. prípadne ďalšie relevantné dokumenty súvisiace s dôvodom uvádzaným v žiadosti.

# Článok 6 Poplatky za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania

1. Fakulta požaduje od uchádzačov o štúdium poplatok za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania ako ďalšiu podmienku prijatia na štúdium v zmysle § 57 ods. 1 zákona.
2. Poplatok je odvodený od skutočných nákladov fakulty spojených s úkonmi súvisiacimi s prijímacím konaním. Jeho výška nesmie presiahnuť 25 % základu podľa [článku 1](#_Článok_1_Základné) bod (2) tejto smernice[[19]](#footnote-19). Pre akademický rok 2019/2020 nesmie poplatok za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania presiahnuť sumu **117,50 Eur.**
3. Poplatok za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania sa uhrádza vopred a jeho zaplatenie sa preukazuje priložením dokladu o zaplatení k prihláške na štúdium.
4. Výška poplatkov za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania na jednotlivých fakultách a na univerzite (Ústav manažmentu STU) pre uchádzačov o štúdium v akademickom roku 2019/2020 je uvedená v **[prílohe č. 2](#_Príloha_číslo_2)** tejto smernice.

# Článok 7 Poplatky spojené so štúdiom

1. Univerzita alebo fakulta môže požadovať v zmysle § 92 ods. 15 zákona poplatky za vydanie dokladov o štúdiu a ich kópií[[20]](#footnote-20), za vydanie kópií dokladov o absolvovaní štúdia[[21]](#footnote-21) a za uznávanie rovnocennosti dokladov o štúdiu podľa osobitného predpisu[[22]](#footnote-22). Výška poplatku je odvodená od skutočných nákladov univerzity alebo fakulty spojených s týmito úkonmi.
2. **Poplatky za vydanie dokladov o štúdiu**
3. Preukaz študenta STU
   * 1. nový preukaz študenta STU 13 €
     2. prolongácia preukazu študenta STU 4 €
     3. nový hybridný preukaz študenta STU 24 €
4. Preukaz ISIC študenta STU
5. nový preukaz ISIC študenta STU 23 €
6. prolongácia preukazu ISIC študenta STU (s licenciou ISIC) 13 €
7. prolongácia preukazu ISIC študenta STU (bez licencie ISIC) 4 €
8. nový hybridný preukaz ISIC študenta STU 23 €
9. Výkaz o štúdiu (index) pre všetkých študentov STU, ak ho fakulta vydáva 4 €/ks
10. Výpis výsledkov štúdia
11. vydaný študentovi v priebehu štúdia na základe žiadosti v slovenskom alebo v anglickom jazyku vyhotovený z AIS 5 €/výpis
12. vydaný študentovi v priebehu štúdia za účelom akademickej mobility podľa § 58a zákona vyhotovený z AIS bezplatne
13. vydaný absolventovi po skončení štúdia na základe žiadosti v slovenskom alebo v anglickom jazyku vyhotovený z AIS 5 €/výpis
14. vydaný absolventovi po skončení štúdia na základe žiadosti v slovenskom alebo v anglickom jazyku vyhotovený mimo AIS 5 €/strana
15. vydaný osobe, ktorá skončila štúdium podľa § 66 ods. 1 zákona pri skončení štúdia vyhotovený z AIS bezplatne
16. vydaný osobe, ktorá skončila štúdium podľa § 66 ods. 1 zákona po skončení štúdia na základe žiadosti v slovenskom alebo v anglickom jazyku vyhotovený z AIS 5 €/výpis
17. vydaný osobe, ktorá skončila štúdium podľa § 66 ods. 1 zákona po skončení štúdia na základe žiadosti v slovenskom alebo v anglickom jazyku vyhotovený mimo AIS 5 €/strana
18. **Poplatky za vydanie dokladov o absolvovaní štúdia**
19. vysokoškolský diplom dvojjazyčný (slovensko-anglický) bezplatne
20. vysvedčenie o štátnej skúške dvojjazyčné (slovensko-anglické) bezplatne
21. dodatok k diplomu dvojjazyčný (slovensko-anglický) bezplatne
22. **Poplatky za vydanie duplikátov**
23. preukaz študenta STU 13 €
24. preukaz ISIC študenta STU počas platnosti licencie 14 €
25. preukaz ISIC študenta STU s novou licenciou 23 €
26. hybridný preukaz študenta STU 35 €
27. hybridný preukaz ISIC študenta STU počas platnosti licencie 25 €
28. hybridný preukaz ISIC študenta STU s novou licenciou 35 €
29. výkaz o štúdiu (index), ak ho fakulta vydáva 4 €/dvojstrana
30. vysokoškolský diplom, výpis z knihy diplomov v slovenskom, v anglickom jazyku alebo dvojjazyčný (slovensko-anglický) 20 €
31. vysvedčenie o štátnej skúške, výpis z vysvedčenia o štátnej skúške v slovenskom, v anglickom jazyku alebo dvojjazyčný (slovensko-anglické) 20 €
32. dodatok k diplomu v slovenskom, v anglickom jazyku alebo dvojjazyčný  
    (slovensko-anglický) 20 €
33. rozhodnutie o uznaní, resp. zamietnutí uznania dokladu o vzdelaní 20 €
34. **Uznávanie rovnocennosti dokladov o štúdiu**
    1. správny poplatok za uznanie dokladu o vzdelaní na iné účely ako na účel výkonu regulovaného povolania, ak Slovenská republika **má uzavretú** medzinárodnú zmluvu o vzájomnom uznávaní rovnocennosti dokladov o vzdelaní so štátom, v ktorom bol doklad nadobudnutý22 5 €
    2. správny poplatok za uznanie dokladu o vzdelaní na iné účely ako na účel výkonu regulovaného povolania, ak Slovenská republika **nemá uzavretú** medzinárodnú zmluvu o vzájomnom uznávaní rovnocennosti dokladov o vzdelaní so štátom, v ktorom bol doklad nadobudnutý22 30 €
    3. sadzba správneho poplatku za uznanie dokladu o vzdelaní podľa písm. a) alebo b) tohto bodu v prípade žiadosti podanej elektronickými prostriedkami alebo prostredníctvom integrovaného obslužného miesta je 50 % z výšky tohto poplatku. Ak sú súčasťou žiadosti prílohy, uplatní sa znížená sadzba poplatkov podľa prvej vety len vtedy, ak sú tieto prílohy v elektronickej podobe.[[23]](#footnote-23)
    4. úhrada nákladov spojených s konaním o uznaní dokladu o vzdelaní[[24]](#footnote-24) 40 €
    5. úhrada nákladov spojených s konaním o automatickom uznaní dokladu o vzdelaní[[25]](#footnote-25) 20 €
35. Náklady spojené s odoslaním dokladov a ostatných dokumentov uvedených v tomto článku poštovou prepravou, ak nie sú zahrnuté vo výške poplatku, sa účtujú podľa aktuálneho cenníka poštových služieb.

# Článok 8 Prechodné ustanovenia

1. Študent, ktorý bol prijatý na bezplatný študijný program v externej forme štúdia podľa predpisov účinných do 30. apríla 2011, dokončí toto štúdium bezplatne; to neplatí, ak mu počas štúdia vznikne povinnosť uhradiť školné za súbežné štúdium alebo prekročenie štandardnej dĺžky štúdia.[[26]](#footnote-26)
2. Študent, ktorého štúdium začalo skôr ako v akademickom roku 2014/2015 a je zapísaný na štúdium študijného programu, ktorý sa uskutočňuje výlučne v cudzom jazyku, sa na účely [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice považuje za zapísaného na štúdium študijného programu, ktorý sa uskutočňuje aj v štátnom jazyku[[27]](#footnote-27).

# Článok 9 Záverečné ustanovenia

1. Táto smernica sa v zmysle článku 23 bod 14 Štatútu STU vydáva ako vnútorná organizačná a riadiaca norma STU vydaná rektorom.
2. Akékoľvek zmeny a doplnenia tejto smernice sú možné len na základe číslovaných dodatkov k smernici vydaných rektorom; v prípade školného pre študijné programy zabezpečované fakultou na návrh príslušného dekana a v prípade školného pre študijné programy zabezpečované univerzitou (Ústavom manažmentu STU) na návrh riaditeľa Ústavu manažmentu STU.
3. Neoddeliteľnou súčasťou tejto smernice sú nasledovné prílohy:
   1. [**Príloha číslo 1**](#_Príloha_číslo_1)**,** ktorá pre jednotlivé fakulty a pre Ústav manažmentu STU stanovuje:
4. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice,
5. Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice,
6. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice,
7. Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice.
   1. [**Príloha číslo 2**](#_Príloha_číslo_2)**,** ktorá pre jednotlivé fakulty a pre Ústav manažmentu STU ustanovuje poplatky za materiálne zabezpečenie prijímacieho konania pre uchádzačov o štúdium v akademickom roku 2019/2020.
8. Táto smernica nadobúda platnosť dňom jej vydania.
9. Ak ďalej nie je ustanovené inak táto smernica nadobúda účinnosť dňom 1. september 2019.
10. Na účel práv a povinností uchádzača o štúdium a STU v zmysle [článku 6](#_Článok_6_Poplatky) tejto smernice, ak sa týkajú akademického roka 2019/2020 táto smernica nadobúda účinnosť dňom 1. október 2018.
11. Na účel práv a povinností študenta a STU v zmysle [článku 7](#_Článok_7_Poplatky) bod (2) písm. a) a b) a bod. (4) písm. a) až f) tejto smernice, ak sa týkajú akademického roka 2019/2020, táto smernica nadobúda účinnosť dňom 1. jún 2019.
12. Dodatok číslo 1 k tejto smernici nadobúda účinnosť dňom 1. september 2019.

prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc.

rektor

# Príloha číslo 1

**k smernici rektora**

číslo 1/2018-SR

zo dňa 06. 09. 2018

Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2019/2020

v znení dodatku číslo 1

zo dňa xx. yy. 2019

1. Ročné školné pre **študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia a za súbežné štúdium** podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice,
2. Ročné školné pre **študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku** podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice,
3. Ročné školné pre **študijné programy v externej forme štúdia platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky** **štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020** podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice,
4. Ročné školné pre **študijné programy v externej forme štúdia po prekročení štandardnej dĺžky štúdia** podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice.

## **Stavebná fakulta STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Stavebnou fakultou STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stavebná fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie  ŠDŠ | Súbežné štúdium |
| aplikovaná matematika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| architektonické konštrukcie a projektovanie | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| Civil Engineering (v slovenskom a anglickom jazyku) | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| geodézia a kartografia | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
|  |  |  |  |  |  |  |
| inžinierske a environmentálne staviteľstvo | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| inžinierske konštrukcie a dopravné stavby | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| krajinárstvo | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| krajinárstvo a krajinné plánovanie | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
|  |  |  |  |  |  |  |
| matematicko-počítačové modelovanie | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| nosné konštrukcie stavieb | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| pozemné stavby a architektúra | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| stavby na ochranu územia | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| stavby na tvorbu a ochranu prostredia | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| technické zariadenia budov | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| technológia stavieb | \* | \* | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| technológie a manažérstvo stavieb | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| teória a konštrukcie inžinierskych stavieb | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| teória a konštrukcie pozemných stavieb | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| teória a technika prostredia budov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| vodné stavby a vodné hospodárstvo | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| vodohospodárske inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| **Počet študijných programov** | **10** | **10** | **11** | **11** | **9** | **9** |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Stavebnou fakultou STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Stavebná fakulta** | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| aplikovaná matematika | \* | \* | 3 500 € |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | 3 500 € |
| Civil Engineering | 3 500 € | 3 500 € | \* |
| geodézia a kartografia | \* | 3 500 € | 3 500 € |
| inžinierske a environmentálne staviteľstvo | 3 500 € | \* | \* |
| krajinárstvo | \* | \* | 3 500 € |
| matematicko-počítačové modelovanie | 3 500 € | 3 500 € | \* |
| nosné konštrukcie stavieb | \* | 3 500 € | \* |
| technológia stavieb | \* | 3 500 € | 3 500 € |
| teória a konštrukcie inžinierskych stavieb | \* | \* | 3 500 € |
| teória a konštrukcie pozemných stavieb | \* | \* | 3 500 € |
| teória a technika prostredia budov | \* | \* | 3 500 € |
| vodohospodárske inžinierstvo | \* | \* | 3 500 € |
| **Počet študijných programov** | **3** | **5** | **9** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Stavebnou fakultou STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stavebná fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná matematika | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| geodézia a kartografia | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| krajinárstvo | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| technológia stavieb | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| teória a konštrukcie inžinierskych stavieb | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| teória a konštrukcie pozemných stavieb | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| teória a technika prostredia budov | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| vodohospodárske inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **9** | **9** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Stavebnou fakultou STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stavebná fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | |
| aplikovaná matematika | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| geodézia a kartografia | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| krajinárstvo | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| technológia stavieb | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| teória a konštrukcie inžinierskych stavieb | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| teória a konštrukcie pozemných stavieb | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| teória a technika prostredia budov | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| vodohospodárske inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 3 000 € | |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **9** | **9** | |

## **Strojnícka fakulta STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Strojníckou fakultou STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Strojnícka fakulta** | | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| aplikovaná mechanika a mechatronika | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| automatizácia a informatizácia strojov a procesov | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| automobily a mobilné pracovné stroje | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| dopravné stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| energetické stroje a zariadenia | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| environmentálna výrobná technika | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| chemické a potravinárske stroje  a zariadenia | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| mechatronika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| meranie a skúšobníctvo | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| meranie a manažérstvo kvality v strojárstve | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| metrológia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| prevádzkový technik dopravnej  a výrobnej techniky | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| procesná technika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| strojárske technológie a materiály | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| technika ochrany životného prostredia | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| výrobné stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| výrobné systémy a manažérstvo kvality | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| **Počet študijných programov** | **9** | **9** | **9** | **9** | **9** | **9** | |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Strojníckou fakultou STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Strojnícka fakulta** | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | 4 000 € |
| aplikovaná mechanika a mechatronika | 4 000 € | 4 000 € | \* |
| automobily a mobilné pracovné stroje | 4 000 € | 4 000 € | \* |
| environmentálna výrobná technika | \* | 4 000 € | \* |
| mechatronika | \* | \* | 4 000 € |
| meranie a manažérstvo kvality v strojárstve | 4 000 € | \* | \* |
| metrológia | \* | \* | 4 000 € |
| strojárske technológie a materiály | 4 000 € | \* | \* |
| výrobné stroje a zariadenia | \* | \* | 4 000 € |
| výrobné systémy a manažérstvo kvality | \* | 4 000 € | \* |
| **Počet študijných programov** | **4** | **4** | **4** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Strojníckou fakultou STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Strojnícka fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| automatizácia a informatizácia strojov a procesov | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| dopravné stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| energetické stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| mechatronika | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| metrológia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| procesná technika | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| strojárske technológie a materiály | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| výrobné stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **9** | **4** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Strojníckou fakultou STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Strojnícka fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná mechanika | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| automatizácia a informatizácia strojov a procesov | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| dopravné stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| energetické stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| mechatronika | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| metrológia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| procesná technika | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| strojárske technológie a materiály | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| výrobné stroje a zariadenia | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 450 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **9** | **4** |

## **Fakulta elektrotechniky a informatiky STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou elektrotechniky a informatiky STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta elektrotechniky a informatiky** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium |
| aplikovaná informatika | 800 € | 800 € | 1 000 € | 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| automobilová mechatronika | 800 € | 800 € | \* | \* | \* | \* |
| elektroenergetika | 800 € | 800 € | 1 000 € | 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| elektronika | 800 € | 800 € | \* | \* | \* | \* |
| elektrotechnika | 800 € | 800 € | \* | \* | \* | \* |
| jadrové a fyzikálne inžinierstvo | 800 € | 800 € | 1 000 € | 1 000 € | \* | \* |
| robotika a kybernetika | 800 € | 800 € | 1 000 € | 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| telekomunikácie | 800 € | 800 € | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| aplikovaná elektrotechnika | \* | \* | 1 000 € | 1 000 € | \* | \* |
| aplikovaná mechatronika a elektromobilita | \* | \* | 1 000 € | 1 000 € | \* | \* |
| elektronika a fotonika | \* | \* | 1 000 € | 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| fyzikálne inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| jadrová energetika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| mechatronické systémy | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| meracia technika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| multimediálne informačné a komunikačné technológie | \* | \* | 1 000 € | 1 000 € | \* | \* |
| teoretická elektrotechnika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| **Počet študijných programov** | **8** | **8** | **8** | **8** | **10** | **10** |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Fakultou elektrotechniky a informatiky STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta elektrotechniky a informatiky** | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| aplikovaná informatika | 5 000 € | 5 500 € | 6 000 € |
| automobilová mechatronika | 5 000 € | \* | \* |
| elektroenergetika | 5 000 € | 5 500 € | 6 000 € |
| elektronika | 5 000 € | \* | \* |
| elektrotechnika | 5 000 € | \* | \* |
| jadrové a fyzikálne inžinierstvo | 5 000 € | 5 500 € | \* |
| robotika a kybernetika | 5 000 € | 5 500 € | 6 000 € |
| telekomunikácie | 5 000 € | \* | 6 000 € |
| aplikovaná elektrotechnika | \* | 5 500 € | \* |
| aplikovaná mechatronika a elektromobilita | \* | 5 500 € | \* |
| elektronika a fotonika | \* | 5 500 € | 6 000 € |
| fyzikálne inžinierstvo | \* | \* | 6 000 € |
| jadrová energetika | \* | \* | 6 000 € |
| mechatronické systémy | \* | \* | 6 000 € |
| meracia technika | \* | \* | 6 000 € |
| multimediálne informačné a komunikačné technológie | \* | 5 500 € | \* |
| teoretická elektrotechnika | \* | \* | 6 000 € |
| **Počet študijných programov** | **8** | **8** | **10** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou elektrotechniky a informatiky STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta elektrotechniky a informatiky STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná informatika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| elektroenergetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| elektronika a fotonika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| fyzikálne inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| jadrová energetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| mechatronické systémy | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| meracia technika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| robotika a kybernetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| telekomunikácie | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| teoretická elektrotechnika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **10** | **10** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou elektrotechniky a informatiky STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta elektrotechniky a informatiky STU** | | | | | | |
| Študijný program | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná informatika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| automatizácia a riadenie | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| elektroenergetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| elektronika a fotonika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| fyzikálne inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| jadrová energetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| kybernetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| mechatronické systémy | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| meracia technika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| mikroelektronika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
|  |  |  |  |  |  |  |
| robotika a kybernetika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| telekomunikácie | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| teoretická elektrotechnika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 500 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **13** | **13** |

## **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie** | | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie  ŠDŠ | Súbežné štúdium | |
| analytická chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| anorganická chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| anorganické technológie a materiály | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| automatizácia a informatizácia  v chémii a potravinárstve | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| automatizácia, informatizácia  a manažment v chémii  a potravinárstve | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| automatizácia, informatizácia  a manažment v chémii  a potravinárstve (konverzný) | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| biochémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| biochémia a biofyzikálna chémia pre farmaceutické aplikácie | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| biochémia a biofyzikálna chémia pre farmaceutické aplikácie (konverzný) | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| biochémia a biomedicínske technológie | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| biotechnológia | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| biotechnológia (konverzný) | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| biotechnológia a potravinárska technológia | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| fyzikálna chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| chémia a technológia požívatín | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| chémia a technológia životného prostredia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| chémia, medicínska chémia  a chemické materiály | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| chémia, medicínska chémia  a chemické materiály (konverzný) | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | |
| chemická fyzika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| chemické inžinierstvo | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| chemické inžinierstvo (konverzný) | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| chemické technológie | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| makromolekulová chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| ochrana materiálov a objektov dedičstva | \* | \* | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| organická chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| organická technológia a technológia palív | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| potraviny, hygiena, kozmetika | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| potraviny, výživa, kozmetika | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* | |
| potraviny, výživa, kozmetika (konverzný) | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| prírodné a syntetické polyméry | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| riadenie procesov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| riadenie technologických procesov  v chémii a potravinárstve | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| technická chémia | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| technológie ochrany životného prostredia | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
| technológia polymérnych materiálov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| technológie spracovania a nástroje na spracovanie polymérnych materiálov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| teoretická a počítačová chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | |
| výživa a hodnotenie kvality potravín | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* | |
|  |  |  |  |  |  |  | |
| **Počet študijných programov** | **13** | **13** | **12** | **12** | **18** | **18** | |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie** | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** | |
| analytická chémia | \* | \* | 500 € | |
| anorganická chémia | \* | \* | 500 € | |
| anorganické technológie a materiály | \* | \* | 500 € | |
| automatizácia a informatizácia v chémii a potravinárstve | \* | 1 500 € | \* | |
| automatizácia, informatizácia  a manažment v chémii a potravinárstve | 3 500 € | \* | \* | |
| automatizácia, informatizácia  a manažment v chémii a potravinárstve (konverzný) | 3 500 € | \* | \* | |
| biochémia | \* | \* | 500 € | |
| biochémia a biofyzikálna chémia pre farmaceutické aplikácie | 3 500 € | \* | \* | |
| biochémia a biofyzikálna chémia pre farmaceutické aplikácie (konverzný) | 3 500 € | \* | \* | |
| biochémia a biomedicínske technológie | \* | 1 500 € | \* | |
| biotechnológia | 3 500 € | 1 500 € | 500 € | |
| biotechnológia (konverzný) | 3 500 € | \* | \* | |
| fyzikálna chémia | \* | \* | 500 € | |
| chémia a technológia požívatín | \* | \* | 500 € | |
| chémia a technológia životného prostredia | \* | \* | 500 € |
| chémia, medicínska chémia  a chemické materiály | 3 500 € | \* | \* | | | |
| chémia, medicínska chémia  a chemické materiály (konverzný) | 3 500 € | \* | \* | | |
| chemická fyzika | \* | \* | 500 € | | | |
| chemické inžinierstvo | 3 500 € | 1 500 € | 500 € | | | |
| chemické inžinierstvo (konverzný) | 3 500 € | \* | \* | | |
| chemické technológie | \* | 1 500 € | \* | | | |
| makromolekulová chémia | \* | \* | 500 € | | | |
| ochrana materiálov a objektov dedičstva | \* | 1 500 € | 500 € | | | |
| organická chémia | \* | \* | 500 € | | | |
| organická technológia a technológia palív | \* | \* | 500 € | | | |
| potraviny, hygiena, kozmetika | \* | 1 500 € | \* | | | |
| potraviny, výživa, kozmetika | 3 500 € | \* | \* | | | |
| potraviny, výživa, kozmetika (konverzný) | 3 500 € | \* | \* | | |
| prírodné a syntetické polyméry | \* | 1 500 € | \* | | | |
| riadenie procesov | \* | \* | 500 € | | | |
| riadenie technologických procesov  v chémii a potravinárstve | \* | 1 500 € | \* | | | |
| technická chémia | \* | 1 500 € | \* | | | |
| technológie ochrany životného prostredia | \* | 1 500 € | \* | | | |
| technológia polymérnych materiálov | \* | \* | 500 € | | | |
| teoretická a počítačová chémia | \* | \* | 500 € | | | |
| výživa a hodnotenie kvality potravín | \* | 1 500 € | \* | | | |
| **Počet študijných programov** | **12** | **12** | **17** | | | |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| analytická chémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| anorganická chémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| anorganické technológie  a materiály | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| biochémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| biotechnológia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| fyzikálna chémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| chémia a technológia požívatín | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| chémia a technológia životného prostredia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| chemická fyzika | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| chemické inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| makromolekulová chémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| ochrana materiálov a objektov dedičstva | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| organická chémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| organická technológia  a technológia palív | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| riadenie procesov | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| technológia polymérnych materiálov | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| teoretická a počítačová chémia | \* | \* | \* | \* | 500 € | 500 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **17** | **17** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou chemickej a potravinárskej technológie STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| analytická chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| anorganická chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| anorganické technológie  a materiály | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| biochémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| biotechnológia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| fyzikálna chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| chémia a technológia požívatín | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| chémia a technológia životného prostredia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| chemická fyzika | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| chemické inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| makromolekulová chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| ochrana materiálov a objektov dedičstva | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| organická chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| organická technológia  a technológia palív | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| riadenie procesov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| technológia polymérnych materiálov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| teoretická a počítačová chémia | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1 000 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **17** | **17** |

## **Fakulta architektúry STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou architektúry STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakultou architektúry STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium |
| architektúra | \* | \* | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| architektúra a urbanizmus | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| dizajn | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| urbanizmus | \* | \* | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| **Počet študijných programov** | **2** | **2** | **3** | **3** | **3** | **3** |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Fakultou architektúry STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Fakultou architektúry STU** | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| architektúra | \* | 3 500 € | 3 500 € |
| architektúra a urbanizmus | 3 500 € | \* | \* |
| urbanizmus | \* | \* | 3 500 € |
| **Počet študijných programov** | **1** | **1** | **2** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou architektúry STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakultou architektúry STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| architektúra | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 400 € |
| dizajn | \* | \* | \* | \* | 500 € | \* |
| urbanizmus | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 400 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **3** | **2** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou architektúry STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakultou architektúry STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| architektúra | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 400 € |
| dizajn | \* | \* | \* | \* | 500 € | \* |
| urbanizmus | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 400 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **3** | **2** |

## **Materiálovotechnologická fakulta STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Materiálovotechnologickou fakultou STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Materiálovotechnologická fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium |
| aplikovaná informatika  a automatizácia v priemysle | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| automatizácia a informatizácia procesov v priemysle | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| automatizácia a informatizácia procesov | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| integrovaná bezpečnosť | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| kvalita produkcie | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| materiálové inžinierstvo | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| mechatronika v technologických zariadeniach | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| obrábanie a tvárnenie | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| personálna práca v priemyselnom podniku | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| počítačová podpora návrhu a výroby | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| počítačová podpora výrobných technológií | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| priemyselné manažérstvo | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| progresívne materiály a materiálový  dizajn | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| strojárske technológie a materiály | \* | \* | \* | \* | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| výrobné technológie | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| výrobné technológie a výrobný manažment | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| výrobné zariadenia a systémy | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| zváranie a spájanie materiálov | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| **Počet študijných programov** | **11** | **11** | **10** | **10** | **7** | **7** |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Materiálovotechnologickou fakultou STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Materiálovotechnologická fakulta** | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| automatizácia a informatizácia procesov | \* | \* | 3 500 € |
| integrovaná bezpečnosť | \* | \* | 3 500 € |
| personálna práca v priemyselnom podniku | \* | \* | 3 500 € |
| priemyselné manažérstvo | \* | \* | 3 500 € |
| progresívne materiály a materiálový dizajn | \* | \* | 3 500 € |
| výrobné zariadenia a systémy | \* | \* | 3 500 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **6** |

### Ročné školné pre študijné programy **v externej forme štúdia** uskutočňované Materiálovotechnologickou fakultou STU **platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia** pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Materiálovotechnologická fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| automatizácia a informatizácia procesov | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| integrovaná bezpečnosť | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| personálna práca v priemyselnom podniku | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| priemyselné manažérstvo | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| progresívne materiály a materiálový dizajn | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| strojárske technológie a materiály | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| výrobné zariadenia a systémy | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **7** | **6** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Materiálovotechnologickou fakultou STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Materiálovotechnologická fakulta** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| automatizácia a informatizácia procesov | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| integrovaná bezpečnosť | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| materiálové inžinierstvo | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| personálna práca v priemyselnom podniku | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| priemyselné manažérstvo | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| progresívne materiály a materiálový dizajn | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| strojárske technológie a materiály | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | \* |
| výrobné zariadenia a systémy | \* | \* | \* | \* | 1 500 € | 2 000 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **8** | **7** |

## **Fakulta informatiky a informačných technológií STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Fakultou informatiky a informačných technológií STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta informatiky a informačných technológií STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium |
| aplikovaná informatika | \* | \* | \* | \* | 100 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| informačná bezpečnosť | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| informačná bezpečnosť - konverzný | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| informačné systémy | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| informačné systémy - konverzný | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| informatika | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| informatika - konverzný | 600 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| inteligentné informačné systémy | \* | \* | \* | \* | 100 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 1 000 € |
| Inteligentné softvérové systémy | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| Inteligentné softvérové systémy - konverzný | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| internetové technológie | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| internetové technológie - konverzný | 600 € | 600 € | 800 € | 800 € | \* | \* |
| softvérové inžinierstvo | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| softvérové inžinierstvo - konverzný | \* | \* | 800 € | 800 € | \* | \* |
| **Počet študijných programov** | **6** | **6** | **10** | **10** | **2** | **2** |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Fakultou informatiky a informačných technológií STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta informatiky a informačných technológií STU** | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| aplikovaná informatika | \* | \* | 100 € |
| inteligentné informačné systémy | \* | \* | 100 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **2** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou informatiky a informačných technológií STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta informatiky a informačných technológií STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná informatika, 4-ročný | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 2 400 € |
| aplikovaná informatika, 5-ročný | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 2 400 € |
| inteligentné informačné systémy | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 2 400 € |
|  |  |  |  |  |  |  |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **3** | **3** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Fakultou informatiky a informačných technológií STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta informatiky a informačných technológií STU** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| aplikovaná informatika, 4-ročný | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 2 400 € |
| aplikovaná informatika, 5-ročný | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 2 400 € |
| inteligentné informačné systémy | \* | \* | \* | \* | 1 000 € | 2 400 € |
|  |  |  |  |  |  |  |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **3** | **3** |

## **Ústav manažmentu STU**

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v štátnom jazyku Ústavom manažmentu STU za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia (ŠDŠ) a za súbežné štúdium podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (3) a (5) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ústav manažmentu** | | | | | | |
| **Študijný program** | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium | Prekročenie ŠDŠ | Súbežné štúdium |
| investičné plánovanie v priemyselnom podniku | 500 € | 600 € | \* | \* | \* | \* |
| priestorové plánovanie | 500 € | 600 € | 700 € | 700 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 800 € | 1. rok 100 €, ostatné roky 800 € |
| **Počet študijných programov** | **2** | **2** | **1** | **1** | **1** | **1** |

### Ročné školné pre študijné programy v dennej forme štúdia uskutočňované v cudzom jazyku Ústavom manažmentu STU podľa [článku 2](#_Článok_2_Školné) bod (8) a (9) tejto smernice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Ústav manažmentu** | | | |
| Študijný program | **1. stupeň štúdia** | **2. stupeň štúdia** | **3. stupeň štúdia** |
| investičné plánovanie v priemyselnom podniku | 3 500 € | \* | \* |
| priestorové plánovanie | 3 500 € | 3 500 € | 3 500 € |
| **Počet študijných programov** | **2** | **1** | **1** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Ústavom manažmentu STU platné na všetky roky štúdia počas štandardnej dĺžky štúdia pre študentov začínajúcich štúdium v akademickom roku 2019/2020 podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (3) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ústav manažmentu** | | | | | | |
| Študijný program | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| odvetvové a prierezové ekonomiky | \* | \* | \* | \* | 500 € | 1 900 € |
| priestorové plánovanie | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 400 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **2** | **2** |

### Ročné školné pre študijné programy v externej forme štúdia uskutočňované Ústavom manažmentu STU po prekročení štandardnej dĺžky štúdia podľa [článku 3](#_Článok_3_Školné) bod (4) tejto smernice

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ústav manažmentu** | | | | | | |
| Študijný program | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku | v štátnom jazyku | v cudzom jazyku |
| odvetvové a prierezové ekonomiky | \* | \* | \* | \* | 500 € | 1 900 € |
| priestorové plánovanie | \* | \* | \* | \* | 500 € | 2 900 € |
| **Počet študijných programov** | **0** | **0** | **0** | **0** | **2** | **2** |

# Príloha číslo 2

**k smernici rektora**

číslo 1/2018-SR

zo dňa 06. 09. 2018

Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2019/2020

v znení dodatku číslo 1

zo dňa xx. yy. 2019

Poplatky za materiálne zabezpečenie **prijímacieho konania podľa** [článku 6](#_Článok_6_Poplatky) tejto smernice pre uchádzačov o štúdium v akademickom roku 2019/2020

Poplatky za materiálne zabezpečenie **prijímacieho konania** ([článku 6](#_Článok_6_Poplatky) tejto smernice) pre uchádzačov o štúdium v akademickom roku 2019/2020

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **1. stupeň štúdia** | | **2. stupeň štúdia** | | **3. stupeň štúdia** | |
| **Súčasť univerzity a forma štúdia** | Štúdium v štátnom jazyku | Štúdium v cudzom jazyku | Štúdium v štátnom jazyku | Štúdium v cudzom jazyku | Štúdium v štátnom jazyku | Štúdium v cudzom jazyku |
| **Stavebná fakulta STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | 80 € | 20 € | 80 € | 20 € | 80 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 25 € | 80 € |
| **Strojnícka fakulta STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | 100 € | 20 € | 100 € | 20 € | 100 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 25 € | 100 € |
| **Fakulta elektrotechniky a informatiky STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | 80 € | 20 € | 80 € | 20 € | 80 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 25 € | 80 € |
| **Fakulta chemickej a potravinárskej technológie STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | 20 € | 20 € | 20 € | 20 € | 20 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 20 € | 20 € |
| **Fakulta architektúry** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 40 € | 80 € | 40 € | 80 € | 40 € | 80 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 40 € | 80 € |
| **Materiálovotechnologická fakulta STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | neotvára sa | 20 € | neotvára sa | 20 € | 80 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 25 € | 80 € |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Fakulta informatiky a informačných technológií STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | neotvára sa | 20 € | neotvára sa | 20 € | 50 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 25 € | 50 € |
| **Ústav manažmentu STU** |  |  |  |  |  |  |
| denná forma | 20 € | 70 € | 20 € | 70 € | 20 € | 70 € |
| externá forma | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | neotvára sa | 50 € | 80 € |

1. § 92 ods. 1 zákona [↑](#footnote-ref-1)
2. § 92 ods. 3 zákona [↑](#footnote-ref-2)
3. § 89 ods. 4 zákona [↑](#footnote-ref-3)
4. § 92 ods. 10 zákona [↑](#footnote-ref-4)
5. § 113a ods. 8 zákona [↑](#footnote-ref-5)
6. § 7 ods. 1 zákona č. 474/2005 Z. z. o Slovákoch žijúcich v zahraničí a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov [↑](#footnote-ref-6)
7. § 92 ods. 11 zákona [↑](#footnote-ref-7)
8. § 92 ods. 5 zákona [↑](#footnote-ref-8)
9. § 70 ods. 1 písm. k) zákona [↑](#footnote-ref-9)
10. § 71 ods. 3 písm. e) zákona [↑](#footnote-ref-10)
11. § 92 ods. 6 zákona [↑](#footnote-ref-11)
12. § 113a ods. 7 zákona [↑](#footnote-ref-12)
13. § 92 ods. 8 zákona [↑](#footnote-ref-13)
14. § 92 ods. 4 zákona [↑](#footnote-ref-14)
15. § 92 ods. 16 zákona [↑](#footnote-ref-15)
16. Čl. 23 bod 13 Štatútu STU [↑](#footnote-ref-16)
17. § 10 ods. 1 a 2 zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom verejnoprávnych inštitúcií a o zmene zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 259/1993 Z. z. o Slovenskej lesníckej komore v znení zákona č. 464/2002 Z. z. v znení neskorších predpisov [↑](#footnote-ref-17)
18. zákon č. 392/2015 Z. z. o rozvojovej spolupráci a o zmene a doplnení niektorých zákonov [↑](#footnote-ref-18)
19. § 92 ods. 12 zákona [↑](#footnote-ref-19)
20. § 67 zákona [↑](#footnote-ref-20)
21. § 68 zákona [↑](#footnote-ref-21)
22. § 33 až 35 a § 39 zákona č. 422/2015 Z. z. o uznávaní dokladov o vzdelaní a o uznávaní odborných kvalifikácií a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 276/2017 Z. z. v spojení so zákonom č. 145/1995 Z. z. o správnych poplatkoch [↑](#footnote-ref-22)
23. § 6 zákona č. 145/1995 Z. z. o správnych poplatkoch v znení neskorších predpisov [↑](#footnote-ref-23)
24. § 33 až 35 zákona č. 422/2015 Z. z. o uznávaní dokladov o vzdelaní a o uznávaní odborných kvalifikácií a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 276/2017 Z. z. [↑](#footnote-ref-24)
25. § 39 zákona č. 422/2015 Z. z. o uznávaní dokladov o vzdelaní a o uznávaní odborných kvalifikácií a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 276/2017 Z. z. [↑](#footnote-ref-25)
26. § 113aca zákona [↑](#footnote-ref-26)
27. § 113af ods. 6 zákona [↑](#footnote-ref-27)